
 Obec Dlouhé, Dlouhé 10, 592 55 p. Bobrová, IČO 00599361

Č. j. 01/23

Zápis z     3. zasedání zastupitelstva obce Dlouhé ve volebním období 2022 - 2024   

konaného dne 23. 2. 2023, od 18:00 hod, v     zasedací místnosti obce  

Přítomní členové ZO (9 z 9):
Hlavatá Jaroslava, Ing. Hlavatý Josef, Hubl Jiří, Krejsek Jan, Musilová Ludmila, Petera Roman, Ing. Stupka 
Jaroslav, Tulis Josef, Tulisová Pavlína
Omluven: ---       
Hosté: Ing. Arch.anonymizováno , Ing. anonymizováno , Ing. anonymizováno 
Přítomní občané: anonymizováno  ,  Ing.  anonymizováno  ,  Ing.anonymizováno  ,  anonymizováno  , 

anonymizováno  ,anonymizováno  ,  Ing.  anonymizováno  ,anonymizováno  , 
anonymizováno  st.,  Ing.  anonymizováno  ,  anonymizováno  ,  Ing.  Mgr. 
anonymizováno 

Ověřovatelé zápisu:    Tulis Josef, Hubl Jiří  
Zapisovatel:                Tulisová Pavlína

Navržený   program:    
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Představení návrhu územní studie zpracovatelem Ing. anonymizováno 
4. Prezentace diplomové práce Ing. Nikoly Hublové řešící varianty odkanalizování obce 
5. Stavební úpravy hasičské zbrojnice – doplňující informace velitele SDH
6. Hospodaření obce za rok 2022 a zpráva o činnosti
7. Rozpočtové opatření 9/2022 – na vědomí
8. Schválení rozpočtu na rok 2023
9. Finanční dary organizacím v roce 2023: Domácí hospic Vysočina, Diakonie Broumov, Centrum pro 

zdravotně postižené, Babybox, Centrum Zdislava, Linka bezpečí, Český svaz včelařů, Koruna 
Vysočiny

10. Prodejna COOP – informace k uzavřené Smlouvě o spolufinancování provozu prodejny
11. Zpráva o činnosti finančního a kontrolního výboru
12. Závěrečná inventarizační zpráva-seznámení a schválení 
13. Různé
14. Závěr

1) Zahájení 

Zasedání  Zastupitelstva  obce  Dlouhé  (dále  též  jako  „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno  v 18.00  hodin 
starostkou obce Jaroslavou Hlavatou, která  konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle 
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce (i elektronické) zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně           7 dní, a to od 15. 2. 2023 do 24. 2. 2023. Zastupitelé obdrželi pozvánku a materiály e-mailem,  
všichni přijetí potvrdili. Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomna nadpoloviční většina zastupitelů.
Starostka seznámila  s programem jednání,  který zastupitelé  obdrželi  s pozvánkou a  zeptala  se,  zda chce 
někdo program doplnit. Nebylo tomu tak. Program byl hlasováním schválen. Vedením další průběhu schůze 
pověřila místostarostku obce (dále jen předsedající). 
Návrh usnesení č. 01/23/01 – Zastupitelstvo obce schvaluje program dnešního jednání. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno
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2) Volba ov  ěř  ovatel  ů   zápisu  
Předsedající navrhla za ověřovatele zápisu Josefa Tulise a Jiřího Hubla. Oba jmenovaní byli jednohlasně  
schváleni.
Návrh usnesení č. 01/23/02 – Zastupitelstvo obce určuje za ověřovatele Josefa Tulise a Jiřího Hubla.   
Hlasování: 9  pro, 0 proti, 0 se zdržel - schváleno

3) Představení návrhu územní studie zpracovatelem Ing. Ondřejem Novotným
Ing. anonymizováno  představil připravený koncept územní studie na parc. č. 365. Území je nevelké. Cílem 
je prodat parcely zejména místním, na tom se shodlo zastupitelstvo. Seznámil i s cenovým odhadem, na kolik 
by  vyšlo  zasíťování  parcel.  Má  tam  zpracované  3  varianty.  Ve  studii  základní  urbanistické  rozmístění 
budoucí zástavby. 6 metrů je hranice, kde musí být štít domu (přesně definován veřejný prostor). Ve studii je  
vyznačeno zastavitelné  okno,  kde  mohu umístit  hlavní  stavbu rodinného domu.  Ostatní  stavby (garáže, 
kůlny)  mohou  být  všude,  kde  je  červené  šrafování.  Regulace  je  nastavena  nyní  dost  přísná  (vycházel 
z podmínek CHKO) – probrány jednotlivé body regulace, ale bude záležet na obci, jak přísně si podmínky 
nastaví, bude ještě konzultováno po projednání studie na odboru územního plánování v Novém Městě na 
Moravě. Výška zástavby – architekt doporučuje, aby bylo první nadzemní podlaží max. 60 cm. Sklon střechy 
– 40 – 45 st.  Preferoval  by zastřešení  sedlovou střechou s polovalbou.  Oplocení  do 1,2 m, ideálně bez 
podezdívek. Vyhnout se betonovým plotům. 
Jiří Hubl – dotaz na sjezdy do domu – nevidí důvod u 2 a 3 to umožnit, architekt – může být vstup z  boku – 
anglický dvorek. Hubl k oplocení – proč zakázat taras z šalovacích dílců – nízký sokl do cca 70 cm by bylo 
dle projektanta únosné. Ing. Novotný navrhuje ještě schůzku, kde bychom si nadefinovali regulaci. Diskuse 
k dešťovým vodám – akumulační nádrž – lze vyřešit na pozemku, ale musí být hydrologický průzkum. 
Návrh usnesení č. 01/23/03 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace k návrhu územní studie a 
pověřuje  místostarostku  projednání  studie  na  stavebním  odboru  MěÚ Nové  Město  na  Moravě  a 
k zahájení prací na projektu inženýrských sítí.  
Hlasování: 9  pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

4) Prezentace diplomové práce Ing. anonymizováno řešící varianty odkanalizování obce
Ing. anonymizováno  odprezentovala svoji diplomovou práci „Studie variant odkanalizování obce do 500 EO. 
Řešila:

- Novou splaškovou stokovou síť – náklady 27 413 880,- Kč bez DPH, roční náklady 892 800,- Kč
- Jednotnou kanalizaci – náklady na opravu 15 497 760,- Kč bez DPH, roční náklady 438 400,- Kč
- Mechanicko-biologickou ČOV – náklady 12 420 000,- Kč bez DPH, roční náklady 1 067 600,- Kč
- Kontejnerovou ČOV – náklady 9 970 000,- Kč bez DPH, roční náklady 793 425,- Kč
- Přírodní ČOV (dříve kořenová) – náklady 5 234 000,- Kč bez DPH, roční náklady 405 975,- Kč
- Tlakový přivaděč na ČOV do Radešínské Svratky – kapacita ČOV je připojením Hlinného vyčerpána, muselo by dojít k  

intenzifikaci 
Pozn. Významnou část ročních nákladů tvoří odpisy a fond oprav dle plánu financování obnovy.

Obec Dlouhé v současnosti disponuje jednotnou kanalizací, na kterou jsou napojeny téměř veškeré domy z obce. Domy jsou na 
kanalizaci napojeny buď napřímo nebo přes septiky. Součástí jednotné kanalizace je zatrubněný Račický potok, který protéká celým  
intravilánem obce. 
V rámci bakalářské práce byla provedena pasportizace v roce 2021. 
Jednotná kanalizace se skládá celkem z 30 stok o celkové délce 3423,5 m, kde hlavní je stoka A je dlouhá 708,7 m. 
Nejpoužívanějším materiálem na stokové síti je beton  87% ( PP, PVC, ocel)
Stoková síť je různorodá i z pohledu zastoupených dimenzí . Mezi dvě nejzastoupenější dimenze patří DN300, (36,8 %) a DN500,  
(27,7 %).  (250,400,600 i 1000)
Na stokové síti se nachází celkem 116 revizních šachet v různých stavebně-technických stavech. Mezi časté problémy šachet patří
K problémům patří i hloubka uložení jednotlivých šachet. Hloubka uložení dna šachty nedosahuje hloubky 1,25 m téměř u 51 % 
šachet (59 ks). Hloubku větší něž 1,75 m má pouze 33 šachet (28,5 %)
Ekonomické srovnání:
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Podrobný přehled hospodaření obce za rok 2022 byl promítnut projektorem a místostarostka podala bližší  
informace. Nikdo nevznesl dotaz k hospodaření. Dále místostarostka podala zprávu o činnosti o minulého 
jednání: 
- Na začátku ledna dodán kontejnerový nosič a kontejner za traktor, zaplaceno 309 760,- Kč + 700,- Kč za přihlášení, na pořízení 

bude podaná dotace na POV.
- Příští pátek 3.3.2023 proběhne kolaudace připojení nového vrtu na vodojem. Na hygienu odevzdán ke schválení nový provozní 

řád. S Ing. anonymizováno  a panem anonymizováno  z VASky řešena ochranná pásma kolem vrtů. Stupeň I a II. Řešena cesta 
k vrtu – došlo k rozježdění při vyvážení klad a zapadnutí do výkopu. Na druhou stranu namítnuto, že v době, kdy tam jel, bylo 
velké pozimní tání a vše bylo rozmočené. Bude řešeno s technickým dozorem a firmou, zda opraví v rámci záruky. Souhlas, že 
bude potřeba v místech u včelína to zpevnit.  

- Podařilo se vybagrovat rybník Halíř,  při  tání došlo k téměř k jeho zpětnému napuštění,  musí se nechat vyrobit desky. Jan 
Krejsek – mělo by být o 10 cm méně pro případné zadržení vody,  voda by měla průběžně odtékat spodem. Předsedající  
poděkovala Janu Krejskovi za vybagrování a organizaci odvozu hlíny. Pracovník obce opravil nátokovou rouru, pokud bude  
nad hladinou, bude vodu čeřit. Odsouhlaseno nechat hladinu vody cca 10 – 15 cm pod přepad. Jak s  rybí osádkou? Jan Krejsek 
informoval o možnostech, ptal se na rybářství v Křižanově (20 dkg kapry – 2 – 3 roky se o to budeme muset starat + nějakou 
štiku. Za 27 000,- Kč by se mohlo nakoupit a byly by na vylovení příští rok).anonymizováno  – co nejdříve slovit nádrž, aby se  
to vrátilo. Jak potom naložit s lovem na Halíři? Zakázat lovení, nebo dát do nádrže menší ryby a dětem umožnit lovit tam.  
Diskutováno – závěr nelovit každý rok, nedávat tam plnou osádku, co by mohla být, spíš tak polovinu a takové velikosti, aby  
výlov byl cca za 2 roky, kdy by se zjistil po vypuštění stav rybníka. Potřeba dohodnout s uživateli polí nad cestou, zda by 
neoseli trávou pruh, kvůli splachům.  Dohodnuto cca březen/duben vypustit a vyčistit nádrž, dokud je přítok do Halíře a 
něco z nádrže vrátit.  

- V pondělí nastupují Polničtí na práce na KD – zakrytí klenby nad hospodou, zateplení vatou a zatlučení deskami. Pracovník  
obce vyklidil půdu aanonymizováno  omítl komíny a probíhají práce na vyspravení zdí a výklenků ve sklepě KD. 

- Zároveň anonymizováno  a anonymizováno prošli krovy a střechu ohledně možnosti umístění fotovoltaiky – nevidí problém –  
je tam kvalitní krytina, určitě vydrží životnost panelů (cca 30 let). Jeden trám je tam slabší a krovy jsou dál od sebe, než se nyní  
dávají, ale vliv na stabilitu to prý nemá. V pondělí 20.2.2022 schůzka s p. Martínkem ze ZAME Servisní ohledně fotovoltaiky – 
ke schválení navrhujeme umístění elektrárny na kulturní dům, jak už jsme posílali  minule a z  jednoho místa dodávat pro 
všechna odběrná místa obce (možnost v budoucnu použít i pro cizí,  třeba prodejnu COOP). Pokud odsouhlasíme, začal by 
připravovat projekt i vyřízení dotace. Dotazy od zastupitelů - zeptat se na distribuční poplatky a zda se budou platit dvakrát.  
Jaký tam bude software, návratnost, cenovou nabídku….Posoudit zda virtuální baterka nebo dodání do sítě? 

- V lese provedeno vyčištění nahodilé těžby, připraveny kůly na oplocenku (cca 300 ks), zakoupeno v lednu v akci pletivo a pila 
na prořezávání stromů. Zbytky z těžby odveze anonymizováno  na topení.

- V Nové Vsi probíhají komplexní pozemkové úpravy, naše obec byla přidána do pozemků, které se řeší v  rámci KPÚ – jedná se 
o pozemky kolem potoka na Zátokách. 

- Podvesnice – dotace na vysázení schválená v příštím týdnu přijedou zástupci firmy ohledně domluvení sázení. 
- Místostarostka informovala o plánovaných kulturních akcích na 1.pol. – 7.5.2023 Florián, Hasiči výročí 130 let od založení –  

návrh na pořízení pamětní stuhy jako dar obce hasičům– souhlas.
Usnesení č. 01/23/06a) – Zastupitelstvo obce bere na vědomí hospodaření obce za rok 2022 a zprávu o 
činnosti. 
Návrh usnesení č. 01/23/06b) – Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení prací na projektu Fotovoltaické 
elektrárny na budově KD s možností dodávání pro všechna odběrná místa obce a využití dotace.   
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel – schváleno

7) Rozpočtové opatření 9/2022 – na vědomí
Místostarostka informovala o provedeném posledním rozpočtovém opatření  za  rok 2022,  které  schválila 
starostka obce 30.12.2022. Bez připomínek. Vzato na vědomí.   
Usnesení č. 01/23/07 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtová opatření č. 9/2022.

8) Schválení rozpočtu na rok 2023
Zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu po zveřejnění na úřední desce obce k prostudování a k připomínkám. 
Návrh byl vyvěšen od 2. 2. 2023 do 24.2.2023, připomínky k návrhu rozpočtu obecní úřad neobdržel. Účetní 
obce informovala, že návrh rozpočtu byl sestaven za jednotlivé §. Zastupitelé e-mailem obdrželi i návrh na 
rozpis rozpočtu. 
Návrh rozpočtu byl promítnut dataprojektorem a projednán. Předsedající informovala, že v návrhu rozpočtu 
je chybná výše přijaté dotace na volby prezidenta 37 500,- Kč a měla být 38 600,- Kč. Žádá o navýšení 
příjmů  i  výdajů  o  částku  1 100,-  Kč,  což  je  rozdíl.  Po  vyúčtování  dotace  bude  rozpočet  upraven  na 
skutečnost. Souhlas. Projednány finanční dary jednotlivým organizacím, které obec pravidelně každoročně 
podporuje - schváleno v navrhovaném znění. Dále bylo odsouhlaseno, že pravomoc pro starostku zůstává 
stejná (viz Směrnice č 1/2022 schválená zastupitelstvem 24.2.2022). 
Návrh usnesení č. 01/23/08 –Zastupitelstvo obce Dlouhé schvaluje rozpočet obce na rok 2023 s příjmy 
ve výši 6 177 100,- Kč, výdaji ve výši 5 788 200,- Kč. Přebytek rozpočtu 388 900,- Kč bude použit na 
splátky úvěru. Rozpis rozpočtu provádí správce rozpočtu, tj. účetní.
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Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

9) Finanční dary organizacím v     roce 2023: Domácí hospic Vysočina, Diakonie Broumov, Centrum pro   
zdravotně postižené, Babybox, Centrum Zdislava, Linka bezpečí, Český svaz včelařů
Poskytnutí fin. darů a dotací z rozpočtu obce a jednotlivé žádosti byly projednány při schvalování rozpočtu. 
Daňové příjmy na jednoho obyvatele za rok 2022 byly 16 188,- Kč, (v roce 2021 byly 16 353,- Kč, v roce 
2020 to bylo 14 789,- Kč, v roce 2019 to bylo 15 305,- Kč). 
V tomto bodě schvaluje zastupitelstvo jmenovitě finanční dary pro organizace, které jsou ve schváleném 
rozpočtu. 

Finanční dary organizacím
navrženo 

v rozpočtu

navrženo při 
jednání 

zastupitelstva schváleno

Domácí hospic Vysočina, o.p.s. 2000  2000
Centrum Zdravotně postižených, o.p.s. 1000  1000
Diakonie Broumov, sociální družstvo 1000 1000
Babybox pro odložené děti – STATIM, z. s. 1000 1000
Linka bezpečí 500 500
Centrum Zdislava 20000 20000

Český svaz včelařů, z.s. 2000 2000
Schváleno 
15.12.2022

CELKEM 27500 27500

Návrh  usnesení  č.  01/23/09  -  Zastupitelstvo  obce  Dlouhé  schvaluje  poskytnutí  finančních  darů 
následujícím organizacím:
Domácímu  hospici  Vysočina,  o.p.s.,  Nové  Město  na  Moravě,  2 000,00  Kč,  Centru  zdravotně 
postižených, o.p.s. Žďár nad Sázavou, 1 000,00 Kč, Diakonii Broumov, sociálnímu družstvu, 1 000,00 
Kč, Baby boxu pro odložené děti-STATIM, z.s. ve výši 1 000,00 Kč, Linka bezpečí, z.s. ve výši 500,- Kč, 
Českému svazu včelařů, z.s. ve výši 2 000,- Kč,  Centru Zdislava 20 000,- Kč. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

10) Prodejna COOP – informace k     uzavřené Smlouvě o spolufinancování provozu prodejny  
Předsedající informovala, že od zastupitelstva v prosinci proběhlo slibované jednání na krajském úřadě, ale 
pomoc pouze v tom, že pro získání dotace budou uznatelné všechny formy spolupráce. COOP trvá na tom, 
že obec buď uzavře smlouvu o spolupráci a úhradě případné ztráty a pokud ne, tak prodejnu zavřou. Jak bylo 
odsouhlaseno v prosinci, byly do smlouvy doplněny naše požadavky, a navíc přistoupil COOP na stanovení 
stropu ve smlouvě. E-mailová komunikace byla zasílána zastupitelům na vědomí. Smlouva se schválenými 
podmínkami z prosince byla podepsaná 10.2.2023.  
Návrh usnesení č. 01/23/10 - Zastupitelstvo obce Dlouhé bere na vědomí uzavření Smlouvy s COOP 
Velké Meziříčí dle podmínek schválených na zastupitelstvu 15. 12. 2022. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno

11) Zpráva o činnosti finančního a kontrolního výboru
Dle zákona o obcích by kontrolní a finanční výbor měl podat zprávu a činnosti zastupitelstvu obce. Výbory 
pracují  bezproblémově  několik  let.  Kontrola  probíhá  2x  ročně.  Předsedající  informovala,  že  kontroly 
v minulém období proběhly 20. 7. 2021 a 20. 2. 2022. Záznam z kontrol promítnut dataprojektorem.  
Návrh usnesení  č.  01/23/11  -  Zastupitelstvo  obce  bere  na vědomí  Zprávu o  činnosti  finančního  a 
kontrolního výboru za uplynulé období bez připomínek.
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

12) Závěrečná inventarizační zpráva-seznámení a schválení
Projektorem promítnuta závěrečná inventarizační zpráva včetně vyjádření inventarizační komise. Zastupitelé 
seznámeni  s  přírůstky  a  úbytky  majetku  v roce  2022.  Materiály  obdrželi  zastupitelé  s pozvánkou. 
Zastupitelstvo  bere  na  vědomí  bez  připomínek.  Žádný Dlouhodobý majetek  nebyl  navržený k vyřazení. 
Předseda finančního výboru navrhuje  od letošního roku zvednou hranici  pro vedení  ostatního drobného 
majetku na podrozvaze od částky 1 000,- Kč (doposud 500,- Kč). Všichni souhlasili.
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Návrh usnesení č. 01/23/12 - Zastupitelstvo obce bere na vědomí Závěrečnou inventarizační zprávu za 
rok 2022 a schvaluje  od roku 2023 hranici  pro vedení  ostatního drobného hmotného majetku od 
částky 1 000,- Kč. 
Hlasování:   9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.

13) Různé 
a)  Opravy cest –  přišla  nabídka od firmy Opravy Komunikací  Vysočiny,  s.r.o.  z  Dobronína – provádí 
opravy tryskovou metodou – předsedající dotaz – zda zastupitelé neví o co se jedná, zkušenost s touto firmou 
nemáme  –  vhodné  pro  zatažení  prasklin  –  zjistit  reference,  jestli  to  má  účinnost.  Povrchy  místních 
komunikací se začínají místy zhoršovat.
b) Předsedající informovala, že na OÚ přišla žádost o vyjádření k Rekonstrukci střechy s půdní vestavbou na 
domě č.p. 3. Na vědomí 
c) Zhodnocení volných finančních prostředků na běžném účtu – nabídka od České spořitelny, a.s., kde 
má obec běžný účet. Bohužel spořící účet nabízí až od minimálního vkladu 5 mil. Kč s úrokem cca 3 – 3,5 
%. To je bohužel vysoká částka, plánováno cca 3 - 4 mil Kč, které by mohly být na spořícím účtu, ale  
v případě potřeby by mohly být hned k dispozici. Dále nabízí Vkladový účet – zde jsou prostředky vázány po 
určitou dobu a dle délky se odvíjí úrok (viz tabulka, kterou obdrželi zastupitelé s  materiály). Předsedající 
navrhuje převést na vkladový účet peníze z Fondu vodovodu, tam peníze celý rok leží a 1 za rok se tam 
zasílá příděl do fondu. Poplatek za vedení účtu nepokryjí úroky. Vkladový účet je zdarma. Navrhuje obrátku 
po půl roce (úrok stejný jako u roční obrátky). Schváleno všemi. S penězi na běžném účtu vyčkat, 3.3.2023 
budou mít v České spořitelně poradu zástupců z regionu a pan anonymizováno  informoval, že tam bude i 
diskuse o snížení 5 mil. Hranice. Hlavatý Josef – zná finančního poradce, který také zpracovával možnosti  
pro obec, dohoda pozvat na příští zastupitelstvo. Ing. anonymizováno  – KB nabízí produkt  do 1 milionu na 
1 rok, ale k 30 % mají přístup. Nedávat tam víc. Krejsek Jan – hlavně opatrně, aby na tom obec neprodělala.  
Předsedající sdělila, že je určitě potřeba vybírat nerizikové produkty, což spořící a vkladové účty jsou. 
Návrh usnesení č.  01/23/13c) -  Zastupitelstvo obce schvaluje převést peníze z Fondu Vodovodu na 
vkladový účet u České spořitelny, a.s. s automatickým prodloužením po 6 měsících. 
Hlasování:  9 pro, 0 proti, 0 se zdržel – schváleno.
d) Krejsek Jan požádal o odsouhlasí, v jaké výši může domlouvat násadu do Halíře (nedořešeno v průběhu 
zastupitelstva) – odsouhlaseno +/- 18 tis. Kč
e) Krejsek Jan – dotaz na zabezpečení vstupu na půdu KD při akcích, pronájmech – předsedající sdělila, že je  
již  dohodnuto,  že  se  tam bude  zamykat  (bohužel  nás  nenapadlo,  že  když  si  půjčí  někdo sál,  tak  bude 
vstupovat i na půdu). 
f) Krejsek Jan - Cesta k novému vrtu – 18.2. do výkopu po vodovodu u včelína zapadl traktor s kladama, je 
potřeba to řešit, zemědělci tam potřebují jezdit, vodovod funguje jako drenáž, struha tam není. Dle něj je  
potřeba odebrat v místě u včelína cca 50 cm a zaštěrkovat, ale bude to drahé, tuna 60/30 dnes stojí 300,-  
Kč/tunu. Zkusit zreklamovat. Předsedající souhlasí, že se s tím musí něco udělat, ale na druhou stranu tam 
neměli jezdit v nejhorším možném čase, kdy docházelo k tání a vzestupu spodních vod. S tímto názorem 
souhlasili i další zastupitelé, s reakcí se připojil Roman Petera. Předsedající sdělila, že zkontaktuje stavební 
firmu, co by se s tím dalo dělat.
g) Na závěr předsedající informovala, že na místo skácených uschlých smrků na dětském hřišti navrhuje  
vysadit 2 sakury, v zahradě Vysočina je máme rezervovány v ceně cca 5 tis. Kč za kus. Zastupitelé souhlasí 
Dále předsedající sdělila, že bude asi potřeba ve větrolamu na Branišov vyměnit 1. strom vpravo – javor  
klen. Požádala velitele SDH, aby společně s javorem, který budou hasiči sázet za ulomený v létě po zábavě 
pro obec zakoupil ještě 1 ks. Schváleno bez připomínek.    

17) Závěr
Předsedající poděkovala všem za účast a ukončila jednání ve 21.35.

Zápis byl vyhotoven dne: 28.2.2023

Zapsal: Tulisová Pavlína    ….………………….…………

Ověřovatelé zápisu:       Hubl Jiří ……………………….………..

      Tulis Josef     ……………………………..….
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Hlavatá Jaroslava, starostka obce………………………….
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